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§1  Mötets öppnande.  
Mötet öppnades av ordförande som hälsade alla välkomna.  

  
§2  Dagordningen.  

Dagordningen godkändes.  
  
§3  Föregående protokoll  

Protokollet från förra mötet lästes igenom och lades till handlingarna.  
  
§4  AP-lista  

Punkten om att tunnelskydd/vindskydd samt komplettering av tävlingströjor 
skall anskaffas kvarstår. Christian, Josefine och Johan Myrén ska samtala om 
vem som ska ta vid i detta ärende.   
  
  

§5  Rapporter/Skrivelser  
SOFT:s förbundsmöte äger rum 2-3 april på Bosön. Handlingar finns att läsa 
på SOFTs hemsida. Lennart och Christian representerar. 
 

Nyhetsbrev från SOFT, finns att läsa på SOFT hemsida under föreningar om 
man inte prenumererar på nyhetsbreven..  
  
Lennart informerade om dialogträffen med RF-SISU Blekinge inför nytt 
idrottspolitiskt program i Blekinge. 
  
Kallelse inkommit till RF-SISU Blekinge årsstämma på Ronneby Brunn den 
11/4. Anders representerar BLOF.  
  
Lasse meddelade att Länsstyrelsen inte har något att invända mot 
genomförande av Havs-OL till sommaren i Hällevik.  
  
Lasse har beställt DM-planketter.  
  
Påminner om att ansökan om tävlingar för 2023 skall ligga i Eventor senast 
den 31/3. 
  
Joacim Ingelsson höll en informationsträff om ”Ny vägledning för arrangemang 
i naturen” i Hässleholm den 8 mars. Många deltagare från främst västra 
Blekinge var där. Dokumentationen är ännu inte släppt från Naturvårdsverket. 
  
SSM (hos Halmstad OK) har varit inställt i 2 år pga Corona-pandemin. Halland 
har valt att stå över sin plats i turordningen och Skåne arrangerar det i år i 
stället. Därefter är det Blekinges tur. Inga klubbar i Blekinge har anmält 
intresse för att arrangera SSM 2023, dock finns det intresse för 2024. Lasse 
har tillfrågat Småland och Skåne om de är villiga att ha SSM 2023. Han 
inväntar svar.  
Lasse informerade också om att det enligt turordningen är Blekinges tur att 
arrangera GM 2027.  
  



En ny OLA-version kommer nästa vecka. Christian kommer att delta på ett 
web-seminarium om dem nya versionen.  
  
Annika har deltagit i Skatteverkets on-line-utbildning för föreningar. 
  
Reseräkningsblanketten är klar och finns i drop-box.  
  

§6  Övriga frågor   
Det fanns inga övriga frågor att behandla.  

  
§7  Nästa möte  

Nästa möte är den 2 maj på Karlsnäs kl.18.30. Fika från 18.00.   
  
§ 8  Avslutande  

Ordförande förklarade mötet avslutat.   
 

 


